
PROTOKOLL
Centralstyrelsemöte 

 

Datum | tid 2024-03-16, 09:30 – 2024-03-17, 14:30 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt Plats: Katrineholm   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Charlott Jonsson | Göran Hagman | Jyrki Vouti | Roger Lindström | Annika Helgesson | 

Mikael Tranberg| Lena Lindström (adj.) | Bo Engholm | Christian Janson| Bo Johansson (valberedningen) 

Ej närvarande: Christoffer Thalin| Jenny Häggström 

 Punkt  

 1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Göran Hagman och Roger Lindström 

  

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Information 

Lars Rydstedt informerade kort om Jhk:s protokoll nr 5 2023. I protokollet 

framkommer det att Jhk:s ordförande samt en ledamot har som målsättning att 

träffa landsbygdsminister Peter Kullgren under våren för att diskutera motionen 

från KF angående rovdjur/varg. 

 

 

 6. Avelskonferens 2025 

Charlott Jonsson redogjorde för planerna på en avelskonferens nästa år. CS 

beslutade att hålla avelskonferens den 5–6 april 2025 och gav avelskommittén i 

uppdrag att söka bidrag hos SKK, ordna lämplig plats och bjuda in föreläsare osv. 

 

 

 7. Agriastipendiet /Årets uppfödare 

Charlott Jonsson presenterade ett förslag till nya statuter för Agriastipendiet/Årets 

uppfödare. Årets Uppfödare" tilldelas den uppfödare som enligt Svenska Dreverklubbens 

rasspecifika avelsstrategi (RAS) har producerat flest meriterade avkommor i åldern 1–7 år, 

relativt sett till uppfödarens totala antal avkommor i samma åldersgrupp. Med meritering 

avses pris erhållet vid drevprov samt kvalitetspris från utställning. Statuten fastställs 
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årligen baserat på stambokförda resultat per den 15 mars. CS beslutade att anta de nya 

statuterna (gäller från 2025). 

 

8. Hur ska vi få ut äldre hanar på drevprov? 

Diskussion om hur vi ska få äldre hanar (4 år- uppåt) att starta på drevprov. Flera 

alternativ diskuterades och CS ställde sig positiv till att en satsning behöver göras. 

Avelskommittén och Jakt & Utställningskommittén får i uppdrag att arbeta vidare 

med frågan och ta fram förslag på hur satsningen kan komma att se ut. 

 

 9. Framtida championatsregler 

Roger Lindström och Jyrki Vouti redogjorde för tankarna kring framtida 

championatsregler. Regelrevideringskommittén ges i uppdrag att dra upp 

riktlinjerna och arbeta vidare med idéerna för framtida championatsregler. 

 

 

 10. Utställningarna 2025–2026 

Annika Helgesson redogjorde kort för läget med utställningarna. Lokalklubbarna 

har fått ett utskick där de ombeds att komma in med sina ansökningar om 

utställningar 2026 senast den 15 april. I dagsläget har ett fåtal klubbar lämnat in 

sina ansökningar. 

 

   

  11. Lokalklubbarnas framtid 

Lokalklubbarnas framtid diskuterades, från CS kommer Lars Rydstedt och Jyrki 

Vouti att arbeta mer med frågan. 

 

 

12. Upplands DK NM 

Upplands DK hade inkommit med en budgetoffert som diskuterades varpå CS 

beslutade att godkänna denna. Roger Lindström och Lena Lindström deltog inte i 

beslutet. Jakt & Utställningskommittén får i uppdrag att ta fram riktlinjer för hur 

de ekonomiska ramarna ska se ut vid framtida mästerskap. 

 

13. Viltspår i SKK Start eller DreverData? 

Göran Hagman informerade om att från 2025 ska alla viltspårprov (enligt SKK) 

administreras genom SKK Start. Diskussion följde om vi ändå kan ha kvar våra 

viltspårprov i DreverData och göra det kompatibelt mot SKK Start? Lars Rydstedt 

tar med frågan till Öster Malma-träffen i april. 

            

14.  Motioner till Dreverstämman 

1. Motion från Jönköpings DK gällande att Drevern ska kunna bli champion på enbart 

hare. 

Svenska Dreverklubbens stämma 2022 beslutade utifrån en motion att det ska 

krävas minst två djurslag för ett jaktchampionat på Drever. CS har beslutat att den 

frågan ska behandlas i samband med nästkommande regelrevidering. Därmed 

gäller de regler för jaktchampionat enligt tidigare, det vill säga att en Drever med 

tre förstapris på hare har rätt till ett jaktchampionat fram tills championatsreglerna 

ändras. 
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        CS har den 20240316 beslutat att se över championatsreglerna i sin helhet avseende 

jaktchampionat. Regelrevideringskommittén har fått i uppdrag att genomföra        

översynen och arbetssättet kommer att innefatta framtagande av förslag och ett 

antal remissrundor innan beslut slutligen fattas. CS yrkar att dreverstämman 

beslutar att motionen därmed anses besvarad. 

 

       2. Motion från Jönköpings DK gällande att hund som tilldelats KEB ska tilldelas två poäng 

i tävlingspoäng. 

CS anser att det är de officiella reglerna som ska gälla vid allauttagningar och 

drevprov. Vid alla drevprov har domaren sju timmar på sig att pröva berörda 

moment för att kunna sätta rätt egenskapspoäng. CS yrkar att dreverstämman 

avslår motionen. 

 

       3. Motion från Claes Brobäck, Västsvenska DK, gällande förändring i gällande 

poängsystem som tillämpas vid drevprov. 

CS anser att frågor som berör regelförändringar för drevprov ska hanteras i 

samband med kommande regelrevideringar vilka startas under hösten 2024. 

Motionärens yrkande om momentet jaktlust finns redan med i regelkommitténs 

underlag och de övriga yrkandena hänskjuts till regelrevideringskommittén att 

beakta i samband med att reglerna ska revideras. CS yrkar att dreverstämman 

beslutar att motionen därmed ska anses besvarad. 

 

      4. Motion från Västsvenska DK gällande provregler för SM. 

Att göra undantag från de drevprovsregler som är antagna av SKK innebär att 

proven blir inofficiella prov. Svenska Dreverklubben arrangerar bara officiella 

prov som kan stambokföras. CS yrkar på att dreverstämman ska avslå motionen. 

 

       5. Motion från Södra Älvsborgs DK gällande Dreverstämma varje år. 

Då stadgeändringen för stämma vart annat år, antogs med bred majoritet år 2021 

och 2022 samt inriktningsbeslut redan 2020 anser CS att det inte finns anledning att 

återinföra stämma varje år. Dessutom finns det inget som säkert talar för att 

digitala stämmor kommer att accepteras av SKK efter 2024. CS yrkar på att 

dreverstämman avslår motionen. 

 

       6. Motion från Södra Älvsborgs DK gällande att när startande hund inte kan fortsätta till 

provdagens slut pga. uppkommen skada ska inte prissänkning ske utan hunden ska få 

behålla sitt 1: a pris. 

Det finns en anledning till att losstiden är minst 5 timmar för att erhålla ett            

förstapris. Om en hund inte kan klara det så ska det vara sänkt prisvalör. I 

gällande provregler framgår under vilka omständigheter hunden har rätt att bryta 

provet och behålla sitt förstapris. CS anser att det inte finns anledning att frångå 

drevprovsreglerna enligt motionärens yrkande. CS yrkar på att dreverstämman 

avslår motionen. 
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 15. Dagordning Dreverstämman 

Genomgång av dagordningen till Dreverstämman. CS beslutar att godkänna den 

föreslagna dagordningen. 

 

 

 16.   Ersättning i samband med möten och representation för SDK:s CS - ledamöter, 

kommittéer och valberedning 

CS beslutar att skriva en proposition till Dreverstämman angående ersättning till 

CS-ledamöter, kommittéer och valberedning i samband med möten och 

representation. 

Mötet ajourneras och återupptas på söndag kl. 09.00 

 

 

 17. Genomgång av dokument inför Dreverstämman 

Mötet återupptogs varpå CS gick igenom dokument (verksamhetsberättelse, 

verksamhetsplan m.m) inför Dreverstämman. 

 

18.  Föreslagen mötesplan 2024 - 2026 

Mötesplanen för 2024–2026 gicks igenom. 

         

19.  Inkommen skrivelse från Jämtlands DK, Västernorrlands DK, Västerbottens DK, 

Norrbottens DK 

CS diskuterade den inkomna skrivelsen från de fyra norrlandsklubbarna där de 

hemställer att CS ska lyfta klubbarnas önskemål om tidigarelagd jakttid på rådjur 

till relevanta instanser. CS tar till sig skrivelsen och Lars Rydstedt tar med frågan 

till Öster Malma-träffen. 

 

20. Offert livesändning mästerskap JO förlag 

Diskuterades offerten från JO förlag gällande livesändning av NM och SM. CS 

beslutar att anta offerten. Lars Rydstedt och Charlott Jonsson representerar CS 

kring samverkan med lokalklubbarna. Roger Lindström och Lena Lindström 

deltog inte i beslutet.  

 

21. Workshop 2023 

Genomgång av förra årets workshop med genomförda/ej startade projekt. 

 

 

22. Redovisning av eventuellt samarbete med Lafayette 

Roger Lindström redogjorde för kontakterna med Lafayette kring ett eventuellt 

samarbete. 

 

23. Redovisning av fortsatt samarbete med Tracker 

Mikael Tranberg redogjorde för kontakterna med Tracker kring ett fortsatt 

samarbete. 

 

24. Bjuda in SKK:s ordförande till Dreverstämman, SM och NM? 

       CS beslutar att bjuda in SKK:s ordförande till Dreverstämma, SM och NM. 
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25. Söka bidrag från SKK för utbildning av drevprovsdomare? 

Jakt & Utställningskommittén får i uppdrag att ansöka om bidrag hos SKK Jhk till 

en digital utbildning av drevprovsdomare. 

           

26. Årsbokens innehåll kommande år 

Diskuterades vilka avsnitt i årsboken som i stället kan läggas på hemsidan/tas bort.  

 

27. Dreverstämman 2026 

Frågan om arrangör till Dreverstämman 2026 tas upp på ordföranderådet den 19/3. 

 

28. Mästerskapsarrangörer 

Frågan om kommande mästerskapsarrangörer lyfts på ordföranderådet den 19/3. 

Lokalklubbarna har till den 30/4 på sig att inkomma med svar. 

 

29. Exteriördomarutbildning Leksand 

Charlott Jonsson och Göran Hagman redogjorde för status. Gunnar Furvik 

kommer att delta som examinator. Allt klart i övrigt. 

 

30. 80-års jubiléet 

CS beslutar att delegaterna ska få en liten jubileumsgåva. 

 

31. Mötet avslutas 

Då inget mer förelåg tackade ordförande Lars Rydstedt för visat intresse och 

avslutade helgens möte. 

 

 

 

Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

Justeras                                                                                                     Ordförande  

 

 

Göran Hagman                                     Roger Lindström                    Lars Rydstedt                                        
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